
 
 
Elevrådsprotokoll 230421, Mullhyttans skola   
  
Närvarande är 15 elever från olika klasser. 
 
Mötet öppnas  
  
1.Lärmiljö/arbetsmiljö?  
Vi gick laget runt bland klasserna och sammanfattningsvis så har alla klasser bra arbetsro. Ibland kan det vara 
pratigt i vissa klasser men de tycker ändå att de hinner med skolarbetet. I klass 3 upplever man till exempel 
att arbetsron kan vara lite sådär ibland när det är grupparbete och lätt bli prat om annat än skolarbete då 
och i år 5 har eleverna märkt att det blir pratigare på vissa lektioner, som ex. när de har teknik. Men i det 
stora hela upplever alla klasser ändå att de har en bra arbetsro och hinner med sitt skolarbete. 
 
2. Trygghet/trivsel?   
Tryggheten och trivseln är bra på vår skola just nu. Eleverna pratade om att de kände sig trygga på skolan 
och att de trivs i sina klasser. 
 
Men ett område kom upp där vi behöver jobba lite extra med och det är i nedre korridoren i stora skolhuset. 
År 3 upplever att år 4 kan vara lite dumma och puttas i korridoren och det springs väldigt mycket i 
korridoren. Det är även lite ofräscht på toaletterna i samma korridor. Det kladdas på spegeln, kissas i 
papperskorgen och skräpas ner. Ett förslag från elevrådet är att år 3 och 4 sätter sig ner och pratar igenom 
om vilka regler som gäller/ska gälla i nedre korridoren och på toaletterna.  
 
 
3. Svar från Margaretha kring frågor från förra elevrådet: 

• Husvärden ska prova att spänna linbanan igen. 
• Teknik och service kommer att städa på skolområdet och även på planen och vid grillplatsen. 

 
 
4. Övriga frågor och önskemål:   

• Önskemål om mjukare toapapper gärna Lambi kom upp igen. Denna fråga har kommit upp förut på 
elevrådet och då har vi kollat upp detta med lokalvårdarna. Svaret vi har fått är att lokalvårdarna 
köper in toapapper från ett speciellt inköpsställe. Så därför kommer vi inte att få annat toapapper.  

• Vi önskar att spontanidrottsplanens fotbollsmålsnät lagas/byts ut samt att grinden lagas.  
• I omklädningsrummet på idrotten så rycker folk i dörren och stör treorna när de byter om. Frågan tas 

vidare. 
• Klass F-3 vill också prova på att ha domarsystem på lunchrasten. Vi tar med frågan till lärarna i F-3 

och ”presidenten” för fotbollskommittén. 
 
 
4. Uppdrag till klasserna inför nästa elevråd 26/4: 
På nästa elevråd får vi besök av politiker som kommer för att prata lite med oss hur ni elever tycker och 
tänker om förslaget om att bygga en ny sporthall i Mullhyttan. Vi kommer att få ut frågor till klasserna som ni 
ska prata om på klassrådet inför nästa elevråd. 
 
Nästa matråd: 18/5  
 
Mötet avslutas  
  


